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Abstract (en)
[origin: WO8204042A1] Compounds of the formula <IMAGE> wherein Y is OH, R<4>COO, (R<5>)2NCOO or R<6>O, whereby R<4> is an alkyl
group having 1-5 carbon atoms or a possibly substituted phenyl group, R<5> is an alkyl group having 1-5 carbon atoms and R<6> is an allyl or
benzyl group, R<1> is an alkyl group having 1-3 carbon atoms, R<2> is an alkyl group having 1-6 carbon atoms, and R<3> is an alkyl group having
1-3 carbon atoms, processes and intermediates for their preparation, pharmaceutical preparations and methods of treatment employing such
compounds. The compounds are useful for therapeutic purposes, especially for treatment of disorders in the central nervous system.

Abstract (fr)
Composes correspondant a la formule (FORMULE) ou Y est un OH, R4COO, (R5)2NCOO ou R6O, et R4 est un groupe alkyle possedant de 1 a 5
atomes de carbone ou un groupe phenyle eventuellement substitue, R5 est un groupe alkyle possedant de 1 a 5 atomes de carbone et R6 est un
groupe alyle ou benzyle, R1 est un groupe alkyle possedant de 1 a 3 atomes de carbone, R2 est un groupe alkyle possedant de 1 a 6 atomes de
carbone, et R3 est un groupe alkyle possedant de 1 a 3 atomes de carbone, procedes et produits intermediaires pour leur preparation, preparations
pharmaceutiques et procedes de traitement utilisant de tels composes. Ces composes sont utiles dans des applications therapeutiques, notamment
pour le traitement des troubles du systeme nerveux central.
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